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Xiaowen Sha 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Family law, trust and wealth planning 

◼ Private equity and venture capital 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Sha joined Han Kun Law Offices in 2019, where she mainly assists clients with family or clan 

wealth intergenerational inheritance, family business management, establishment of 

offshore/domestic funds, and the registration of management companies of private equity funds.  Ms. 

Sha has participated in cornerstone investments, margin financings, and private equity funds.  Her 

legal services mainly include legal research, designing trust structures, and drafting and reviewing 

transaction documents, trust deeds, limited partnership agreements, and other fund documents. 

EDUCATION 
Ms. Sha graduated with a Bachelor of Laws degree from the Northwest University of Political Science 

and Law in 2015. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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沙晓雯 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 家事法、信托与财富规划 

◼ 私募股权和风险投资 

工作经历 

沙晓雯律师于 2019 年加入汉坤，主要为客户提供家族或家庭财富传承、家族企业管理、境内

外私募基金设立及私募基金管理人备案方面的法律服务。她曾经参与过港股基石投资、保证

金融资以及私募股权投资项目，并主要负责提供法律研究、信托方案设计、协助起草与审阅

交易文件、信托合同、合伙协议等基金文件。 

教育背景 

沙晓雯律师于 2015 年获得西北政法大学法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


